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Minnesanteckningar från Regionstyrelsens träff med Område 
Diagnostik, Teknik, och Services ledningsgrupp 20170613 
Närvarande: Örjan Strömqvist OC, Jenny Jönsson Ekonom, Marlene Brännlund Ekonom, 
Carl-Göran Persson EC Röntgen, Kerstin Silfver LAB, Camilla Hellbom Städ, Ingrid Steen 
Städ, Sara Häggström Hjälpmedels- & Materialenheten, Ingrid Larsson Verksamhetsstöd,  
Jessica Isaksson Verksamhetsutvecklare, Pär Byenfeldt EC Klinfys Nuklearmedicin, Barbro 
Olsson Recept/Inre service, Joakim Rödin Servicecenter, Fredrik Eriksson Reception & Inre 
service, Anne Hallqvist MLA Diagnostik, Linda Henriksson Kommunikationsavdelningen, 
Malin Torma EC Kostenheten, Sören Olsson EC Medicinsk teknik 
 
Ann-Marie Johansson, Christer Siwertsson, Elin Lemon per telefon. 
Ingela Jönsson, Gertrud Bertilsdotter-Reineke 
 
Hur arbetar ni med utvecklingsarete enligt LEAN ? 

 
 
Alla jobbar i någon form av LEAN 
Ett nutida bevis är Servicecenter. Där har vi samlat  

• Fastighetsärenden 
• Nycklar 
• SITHs kort 
• Felanmälan 
• Mm som utvecklas vartefter vi ser vad som kan avlast i verksamheterna 

Detta är LEAN om något, syftet med Servicecenter är att underlätta för cheferna, a 
allt samlat på samma ställe 
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Hur långt har ni kommit med produktions och kapacitetsplanering och 
förbättring av tillgängligheten?  
 

 
 
 
Några exempel som gavs var:  

• Röntgen / Labb, ökat antal pat. – startat MR på kvällar 
• BMA brist – ändrat schema, många pensionsavgångar, RAK 
• Vaktmästeri; I september, självbetjäning, direkt till mottagning/undersökning. 

Breddinförande 2018 
• Post; Förlängd inlämnings tid 16:15. E-brev=kallelser direkt från de mediciniska 

sekreterarna, via PostNord. 
• Leveranser av ex paket, förslag att detta kan ske på kvällstid, idag sker det på dagen 

 
 
 
Hur långt har ni kommit med kompetensförskjutning ? 
 
 

 
 
Sonograf =ssk – ultraljudsundersökning. Östersund är ett av få sjukhus som har denna 
funktion.  
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Hur samarbetar ni med andra enheter när det gäller bemanning ? 
 
 

 
 
 
Christer S;  Det finns röntgen apparater ute på HC i länet och köer på sjukhuset, skulle dessa 
kunna göras på HC. Svar: C-G; Detta görs redan idag 
 
 
 
 
Beskriv er interna budgetprocess 
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Hur följer ni upp er verksamhet och vad sker om man inte håller sig inom 
ramarna ? 
 
 

 
 
 
 
 

 
 


